
Z  Á  P  I  S 
z 4. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA SOBĚSLAVI 

 ze dne 19. dubna 2023 od 17:00 hodin 

 ve velké zasedací místnosti budovy čp. 1/I na náměstí Republiky 

 
Přítomni: Podle prezenční listiny, která je připojena k zápisu. 

                 Celkem bylo přítomno 21 členů zastupitelstva města. 

Hosté: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ, Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Zasedání zastupitelstva města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání všech 

přítomných konstatoval, že je přítomno 21 členů zastupitelstva, tj. nadpoloviční většina, a zastupitelstvo je 

usnášeníschopné. Při dnešním jednání bude využit hlasovací a komunikační systém. 

Dále starosta města Ing. Jindřich Bláha upozornil přítomné členy ZM a občany, že je z jednání 

zastupitelstva města pořizován zvukový záznam, který bude následně zveřejněn na internetových 

stránkách města. Přenos jednání zastupitelstva je také vysílán on-line. 

K bodu 1.A  Zahájení  Program jednání 
Starosta města předložil návrh programu 4. zasedání zastupitelstva města. 

 

 P r o g r a m   j e d n á n í : 

1. Zahájení 

2. Závěrečný účet a účetní závěrka města za rok 2022 

3. Změna č. 2 rozpočtu města na rok 2023 

4. OZV č. 2/2023 o nočním klidu 

5. Majetkové převody 

A: Koupě části pozemku p. č. 1124/9 v k. ú. Soběslav 

B: Budoucí darování pozemků a investic v rámci stavby „Modernizace trati“ 

C: Vzájemné darování pozemků s JčK v areálu Střední školy řemeslné 

6. Změna počtu členů Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav 

7. Různé 

Bez diskuse.  

Pořadové číslo hlasování: 1 

Hlasování o navrženém programu jednání ZM: 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  21 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    

 

K bodu 1.B  Zahájení  Návrhová komise 

Do návrhové komise byli navrženi členové zastupitelstva města Mgr. Petr Valeš, Mgr. Jan Holas a Ing. Jiří 

Klíma. 

Pořadové číslo hlasování: 2 

Hlasování o složení návrhové komise: 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 



2 

Pro:  18 

Proti:  0 

Zdrželi se:  3 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský MUDr. Kateřina Jirousová 

Ing. Martin Kákona Mgr. Ilona Klimešová Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš 

Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt 

Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena 

Michal Turek MUDr. Jan Vodička   

Zdrželi se: 

Mgr. Jan Holas Ing. Jiří Klíma Mgr. Petr Valeš  

K bodu 1.C  Zahájení  Ověřovatelé 
Za ověřovatele zápisu dnešního zasedání zastupitelstva města byli navrženi členové zastupitelstva města 

Marek Nývlt a Tomáš Šena. 

Pořadové číslo hlasování: 3 

Hlasování o složení ověřovatelů: 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  19 

Proti:  0 

Zdrželi se:  2 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek Mgr. Jan Podlaha 

Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička  

Zdrželi se: 

Marek Nývlt Tomáš Šena   

Zápis z 3. zasedání zastupitelstva města byl ověřen a nebyly proti němu vzneseny žádné námitky. 

Zápis z dnešního jednání provede pracovnice MěÚ paní Bc. Lucie Nečasová. 

Pozn.: Vzhledem k pořizování audio záznamu z jednání ZM bude diskuse ke každému bodu jednání 

uvedena ve zkrácené formě, úplné znění diskuse bude zveřejněno v audio záznamu. 

K bodu 2 – Závěrečný účet a účetní závěrka města za rok 2022 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Přílohy: 

- Závěrečný účet města Soběslavi za rok 2022 vč. příloh 

- Účetní závěrka města Soběslavi za rok 2022 vč. příloh 

Předložen návrh závěrečného účtu města za rok 2022 zpracovaný v souladu s platnými právními předpisy, 

a to včetně zprávy auditorské kanceláře ATLAS AUDIT, s. r. o., Čelákovice, o přezkoumání hospodaření, 

která nezjistila žádné chyby a nedostatky, jež by negativně ovlivnily hospodaření města. Výsledkem 

rozpočtového hospodaření města za rok 2022 je přebytek ve výši 13.949.813 Kč. K 31. 12. 2022 mělo 

město Soběslav na svých účtech 96.872.668 Kč. 

Předložena účetní závěrka města za rok 2022, která byla zpracována v souladu s účetními předpisy  

a podává věrný obraz o finanční situaci města. 

Návrh závěrečného účtu města za rok 2022 v předloženém znění a schválení účetní uzávěrky byly 

projednány radou města a finančním výborem. Návrh závěrečného rozpočtu města byl rovněž zákonným 

způsobem zveřejněn na úřední desce MěÚ. 
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K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. J. Klíma, předseda Finančního výboru ZM – Finanční výbor na svém jednání dne 

17. 4. 2023 projednal hospodaření města Soběslavi za rok 2022, závěrečný účet města za rok 2022 vč. 

zprávy nezávislého auditora o výsledku přezkoumání hospodaření a dále účetní závěrku za rok 2022 

v předloženém znění a doporučuje je ZM ke schválení. 

K tomuto bodu dále diskutovali: 

členové ZM – Ing. M. Kákona. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města: 

1) Uděluje souhlas s celoročním hospodařením města Soběslavi za rok 2022 a schvaluje závěrečný účet 

města Soběslavi za rok 2022 včetně zprávy nezávislého auditora o výsledku přezkoumání hospodaření 

města Soběslavi za rok 2022, a to bez výhrad. 

2) Schvaluje účetní závěrku města Soběslavi za rok 2022. 

Pořadové číslo hlasování: 4 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  21 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    

Ing. J. Bláha poděkoval vedoucí FO MěÚ Bc. Z. Schejbalové a celému finančnímu odboru MěÚ za vzorné 

vedení účetnictví města. 

K bodu 3 – Změna č. 2 rozpočtu města na rok 2023 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Přílohy: 

- Rozpočtové opatření č. ZM 2/2023 – tabulka s komentářem 

- Rekapitulace akcí pro rok 2023 v MPZ Soběslav – program regenerace 

- Rozpočtové opatření č. RM 1/2023 

Předloženo Rozpočtové opatření č. ZM 2/2023, kterým se zvyšuje celkový objem rozpočtových příjmů 

města na rok 2023 o 8.902.200 Kč a výdajů o 2.440.358 Kč. Z rozpočtového opatření č. ZM 2/2023 

vzniká přebytek ve výši 6.461.842 Kč. Po provedených úpravách dosáhne objem rozpočtových příjmů 

města částky 223.398.451 Kč a výdajů částky 232.929.660 Kč. 

Součástí předloženého návrhu je rozpočtové opatření č. RM 1/2023 schválené usnesením RM  

č. 12/066/2023 ze dne 21. 3. 2023 a dále rekapitulace akcí pro rok 2023 zařazených do Programu 

regenerace MPZ Soběslav. V této souvislosti předložen návrh na uzavření veřejnoprávní smlouvy mezi 

městem Soběslav a Římskokatolickou farností Soběslav na poskytnutí dotace ve výši 1.230.010 Kč. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. J. Klíma, předseda Finančního výboru ZM – Finanční výbor na svém jednání  

17. 4. 2023 projednal předložený návrh změny rozpočtu města na rok 2023 – Rozpočtové opatření č. ZM 

2/2023 a doporučuje jej ZM ke schválení. 
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Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města: 

1) Schvaluje změnu rozpočtu města Soběslavi – Rozpočtové opatření č. ZM 2/2023 – v předloženém 

znění. 

2) Souhlasí s uzavřením veřejnoprávní smlouvy mezi městem Soběslav a Římskokatolickou farností 

Soběslav na poskytnutí dotace ve výši 1.230.010 Kč. 

Pořadové číslo hlasování: 5 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  21 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    

K bodu 4 – OZV č. 2/2023 o nočním klidu 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

- Návrh OZV č. 2/2023 o nočním klidu 

Předložen návrh obecně závazné vyhlášky města Soběslavi č. 2/2023 o nočním klidu, která vymezuje akce 

konané na území města Soběslavi, při kterých dochází ke zkrácení doby nočního klidu. Tato vyhláška ruší 

OZV č. 2/2022 o nočním klidu. 

Bez diskuse. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku města Soběslavi č. 2/2023 o nočním klidu 

v předloženém znění. 

Pořadové číslo hlasování: 6 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  21 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    

K bodu 5 – Majetkové převody 

A: Koupě části pozemku p. č. 1124/9 v k. ú. Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

- Důvodová zpráva ke koupi části pozemku p. č. 1124/9 v k. ú. Soběslav 
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V souvislosti se záměrem HZS Jihočeského kraje rozšíření objektu požární stanice v Soběslavi (společný 

projekt HZS, ZZS a města) předložen návrh koupě části výše uvedeného pozemku o přibližné výměře  

70 m
2
 za cenu 1.050 Kč/m

2
 dle znaleckého posudku. Náklady spojené s převodem nemovitosti ponese 

město Soběslav. 

K tomuto bodu diskutovali: 

členové ZM – Ing. J. Bláha – doplnil zprávu k záměru HZS.  

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje koupi části pozemku p. č. 1124/9 o přibližné výměře 70 m
2
 v k. ú. 

Soběslav, který je ve vlastnictví společnosti Sběrné suroviny, a. s., České Budějovice, do vlastnictví města 

Soběslavi za cenu cca 73.500 Kč. 

Pořadové číslo hlasování: 7 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  21 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    

B: Budoucí darování pozemků a investic v rámci stavby „Modernizace trati“ 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

- Důvodová zpráva k budoucímu darování pozemků a investic v rámci stavby Modernizace trati 

V souvislosti s vypořádáním pozemků a staveb vzniklých v rámci stavby „Modernizace trati Veselí n. L. – 

Tábor – II. část, úsek Veselí n. L. – Doubí u Tábora, 2. etapa Soběslav – Doubí“ předložen návrh 

budoucího darování a budoucího předání a převzetí vyvolaných investic v rámci výše uvedené stavby. 

K tomuto bodu diskutovali: 

členové ZM – Ing. J. Bláha – doplnil zprávu ke stavbě modernizace trati. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje budoucí přijetí daru v rámci stavby „Modernizace trati Veselí n. L. – Tábor 

– II část, úsek Veselí n. L. – Doubí u Tábora, 2. etapa Soběslav – Doubí“: 

1. Části pozemků p. č. 4022/78 a p. č. 4068/43 v k. ú. Soběslav o přibližné celkové výměře 358 m
2
, ve 

vlastnictví Správy železnic, s. o., Praha, do vlastnictví města Soběslavi. Součástí daru je část stavebního 

objektu „SO 51-20-02.10 Most – podchod v km 62,413 – část města“ vybudovaného na těchto pozemcích. 

2. Pozemku p. č. 4068/46 a části pozemků p. č. 4022/78, 4068/43 a 4068/70 v k. ú. Soběslav o přibližné 

celkové výměře 876 m
2
, ve vlastnictví Správy železnic, s. o., Praha, do vlastnictví města Soběslavi. 

Součástí daru je část stavebního objektu „SO 51-30-03 Žst. Soběslav, úpravy komunikací u podchodu 

v km 62,422“ vybudovaného na těchto pozemcích. 

3. Pozemků p. č. 4022/80 a 4069/30 a části pozemků p. č. 4022/1, 1026/2, 4069/41, 4069/42 a 4069/43 

v k. ú. Soběslav o přibližné celkové výměře 704 m
2
, ve vlastnictví Správy železnic, s. o., Praha, do 

vlastnictví města Soběslavi. Součástí daru je stavební objekt „SO 52-30-01.10 Soběslav-Doubí, Přeložka 

silnice II/135, napojení areálu M-Belt“ vybudovaný na těchto pozemcích. 

4. Přijetí daru pozemků p. č. 4069/57, 4069/56, 4069/55, 4069/54, 4069/53, 4069/52, 4069/51, 4069/50, 

4069/49, 3726/5, 3726/6, 3726/7, 3726/21, 3726/22, 3726/23 a 3726/24 a části pozemků p. č. 4068/80, 

4068/79, 4068/78, 4068/77, 4068/76, 4068/75, 4068/74, 3709/4, 3702/4 a 3702/7 v k. ú. Soběslav  

o přibližné celkové výměře 1.139 m
2
, ve vlastnictví Správy železnic, s. o., Praha, do vlastnictví města 
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Soběslavi. Součástí daru je stavební objekt „SO 51-84-01.20 Žst. Soběslav, Přístupová cesta“ vybudovaný 

na těchto pozemcích. 

Pořadové číslo hlasování: 8 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  21 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    

C: Vzájemné darování pozemků s JčK v areálu Střední školy řemeslné 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

- Důvodová zpráva k vzájemnému darování pozemků s Jihočeským krajem v areálu Střední školy 

řemeslné 

V souvislosti s realizací budoucí zástavby v bývalém areálu Hedvy předložen návrh vzájemného darování 

pozemků s Jihočeským krajem. 

Bez diskuse. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje vzájemné darování části pozemku p. č. 395 o výměře 456 m
2
 ve vlastnictví 

Jihočeského kraje za část pozemku p. č. 393/1 o výměře 456 m
2
 ve vlastnictví města Soběslav, vše v k. ú. 

Soběslav. 

Pořadové číslo hlasování: 9 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  20 

Proti:  0 

Zdrželi se:  1 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová Mgr. Alena Krejčová 

Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek Mgr. Jan Podlaha 

Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička 

Zdrželi se: 

Ing. Martin Kákona    

K bodu 6 – Změna počtu členů Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

V souvislosti s rezignací dvou členů výboru (Ing. Pavla Pláta a Ing. Jana Podlahy) předložen návrh na 

snížení počtu členů výboru ze sedmi na pět. 
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K tomuto bodu diskutovali: 

členové ZM – Ing. J. Klíma, Ing. M. Kákona, Ing. J. Bláha, Mgr. A. Krejčová, Ing. I. Matějů, MUDr. K. 

Jirousová, Mgr. J. Podlaha, T. Šena, M. Nývlt, J. Kubeš, Mgr. J. Holas, Mgr. D. Pánek, 

občané – Ing. P. Plát, L. Matéová, P. Srncová. 

Ing. M. Kákona – podal protinávrh – zrušení Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav. 

Pořadové číslo hlasování: 10 

Hlasování o protinávrhu Ing. M. Kákony: 

Zastupitelstvo města ruší Výbor pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav. 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  1 

Proti:  14 

Zdrželi se:  5 

Nehlasovali:  1 

Přítomni:  21 

Návrh nebyl schválen. 

Pro: 

Ing. Martin Kákona    

Proti: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

Mgr. Ilona Klimešová Jiří Kubeš Mgr. Petr Lintner Marek Nývlt 

Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek Mgr. Jan Podlaha Michal Turek 

Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička   

Zdrželi se: 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Jiří Klíma Mgr. Alena Krejčová Ing. Iveta Matějů 

Tomáš Šena    

Nehlasovali: 

Mgr. Pavel Lintner    

Starosta města předložil původní návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města snižuje počet členů Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav ze sedmi na pět 

členů. 

Pořadové číslo hlasování: 11 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  18 

Proti:  0 

Zdrželi se:  3 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš 

Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Marek Nývlt Mgr. David Pánek 

Mgr. Michal Pánek Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek 

Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička   

Zdrželi se: 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Iveta Matějů  

K bodu 7 – Různé 

MUDr. K. Jirousová – požádala o informaci ohledně důvodu zrušení finančního úřadu v Soběslavi, dotaz 

zda proběhlo jednání se starosty okolních obcí. 

Ing. J. Bláha – informoval o jednání s ředitelem Finančního úřadu pro Jihočeský kraj a důvodech zrušení 

FÚ v Soběslavi. 
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Bc. M. Bučinský – dotaz na výši nákladů firmy Exprin uváděných M. Nývltem, dotaz na možnost 

zveřejnění e-mailových kontaktů na členy ZM na internetových stránkách města. 

Mgr. A. Krejčová – zástupci firmy Exprin na jednání Výboru pro rozvoj PZ Soběslav zmiňovali částku 

vyšší než 100 mil. Kč. 

Ing. R. Bryll – v případě sdělení e-mailového kontaktu členy ZM budou tyto zveřejněny. 

Ing. J. Bláha – oslovil členy ZM s možností sdělení kontaktu. 

L. Matéová – dotaz, proč na křižovatce pod areálem firmy Spilka a Říha je jako hlavní komunikace 

označena slepá ulice a ne komunikace na Chlebov. 

Mgr. Pavel Lintner – jedná se o dočasné řešení, po vyřešení výhledových poměrů dojde ke změně 

dopravního značení. 

J. Kubeš – dotaz na provedení revitalizace železniční tratě v souvislosti s ukončením stavby železničního 

koridoru v červnu letošního roku. 

Ing. J. Bláha – seznámil s předpokládanou podobou dokončené stavby. 

Ing. M. Kákona – dotaz, jaký ekonomický model uplatní město při výstavbě plánovaných bytových domů. 

Ing. J. Bláha – město plánuje výstavbu celkem pěti bytových domů. Na projektové dokumentaci se zatím 

nepracuje z důvodu připomínek z Komise výstavby RM. Realizace tří bytových domů v okolí bývalé 

prodejny je vázána na schválení změny č. 2 územního plánu. Bez existence dokumentace není možné 

zpracovat ekonomický model. 

Mgr. J. Podlaha – poděkoval za dokončení nového skate parku na sídlišti Svákov v Soběslavi a předložil 

návrh jeho slavnostního otevření. 

Mgr. Pavel Lintner – slavnostní otevření za účasti profesionálů se připravuje. 

 

Zasedání zastupitelstva města skončilo 19. 4. 2023 v 19:02 hodin. 

 

Zápis vyhotoven v Soběslavi 20. 4. 2023 

 


